
      

 
 

 

 

Møtebok for Fellesrådet 2011-2015 

 

Møtedato: 10.09.2013 

Møtetid: kl. 13:00 

Møtested: Talgø-stua, Kyrkjelydshuset 

 
 

Tilstede:  
Lilly Gunn   Nyheim, Karstein Svendsli, Lars Polden, Turid Sættem Eggen, Berit Anne Røkkum, Erik Moen. 

Meldt forfall: 
Ildri Sjøland Øyen, Vidar Rygh. 

 

 

Saker 

 

Orientering:  

Silvio Krauss fekk orientere og presentere seg om kantor og aktuell søkjar om det vert kantor stilling lyst ut. 
Han er no norsk statsborgar. Han brenn for å integrere kulturskuleelevar på kyrkja sin kulturarena og har 

starta opp familiekor i Mo sokn på frivillig basis. 

 

Sak 016/13 Soknerådsval i Todalen og Stangvik 

 

Vedtak: 
Valet teke til vitande. Orientering om forsøket  vart gjeve frå Leiar 

Rannveig Brøske går inn i fellesrådet frå Stangvik sokn. Berit Anne Røkkum går ut som fellesrådsmedlem. 

 

Sak 017/13 Økonomirapport 

 

Vedtak: 

Økonomi rapport vert teke til vitande 

 

 

Sak 018/13 Innspel til budsjett prosessen i kommunen 
 

Møtebehandling: 

Stikkord:  

 Investering nytt bårehus – ny forskrift vi treng meir kjøling (ei oppgåve utført for storsamfunnet) 

 

Er det noen interesse for det vi held på med? 

Prisauke ikkje gjeve – vise kva det har hatt av følgjer for drifta 

Vedlikehald og mangle på denne kva det fører med seg. 

 

Kyrkjegard/kyrkje har mange brukarar – døyper og gravlegg fleir enn di som vert fødd og døyr 

 
Vedtak: 

Kyrkjeverja  legg fram vedlagte framlegg til tekstdel til kommunen si budsjett handsaming 

 
 

Sak 019/13 Vikar for meighetspedagog,diakon mm. 

 



      

 
 

 

Møtebehandling: 

Det ble understreket viktigheten av kyrkjelydsarbeidet vert ivareteke sjølv om det ikkje er full prestedekking 

Bodil Kvam Åsbø har søkt fødselspermisjon . 

 

Vedtak: 
Ky Ad forlengar avtale med Aud Brynhild Indset og Elsa Jensvold ut året  dei fordelar oppgåver innan 

trusopplæring og diakoni seg i mellom. 

 
 

Sak 020/13 Visitasmelding -innspel 

 
Vedtak: 

Bernt Venås sendar eit brev med dei spørsmålstillingane han ynskjer innspel på til 

soknerådsleiarane/fellesrådet i løpet av denne veka. 

 

Sak 21/13  Varmeomnar Mo sokn 
 

Vedtak.  

Soknerådet har løyva midlar til nye varmeomnar i Mo. Kyrkjeverje og soknerådsleiar Erik Mo arbeider 

vidare med saka. 

 

 

Sak 22/13  Nye Salmebøker 

 

Sokneråda tek handsaming om dei skal innføre den nye salmeboka, dei må gjere vedtak i soknerådet og 

halde kyrkjelydsmøte. Det vert arbeid med å få næringslivet til å sponse samlebøker. 
 

Vedtak: 

Kyrkjeverja sender informasjon om saksgang til sokneråda. 

 

 

For Fellesrådet 2011-2015 
 

Lars Polden    Berit Anne Røkkum 

 

Leder    Medlem 

 

Ingeborg Nordlund 

Kyrkjeverje 


